
برای تیم دوومیدانی بانوان دانشـــگاه آزاد اسلامی شاید 

ســـرمربی اش عامـــل اصلـــی قهرمانی 5 ســـاله در لیگ 

باشگاه  های کشور باشد. رکورددار چند ماده دوومیدانی 

بانوان در ایران برای تیم دانشـــگاه هم امتیازآور اســـت و 

هـــم هدایت کنند ه ای که نتیجه اش قهرمانی در 5 ســـال 

پیاپی بوده و شـــروعی خوب در ســـال سخت 99 و لیگ 

ششم دوومیدانی باشگاه  های کشور. او که مثل سال  های 

گذشـــته در قامت سرمربی و ورزشـــکار تیم دوومیدانی 

هدایت ورزشکارانش را برعهده دارد، در مرحله اول لیگ 

به نایب قهرمانی اکتفا کرد تا برای دو مرحله بعد به سمت 

ششـــمین قهرمانی خیز بردارد. به بهانه آغاز رقابت  های 

لیـــگ دوومیدانی باشـــگاه  ها به ســـراغ ایـــن ملی پوش 

سرشـــناس و سرمربی تیم بانوان دانشـــگاه آزاد اسلامی 

رفتیم که 4 ســـال ســـخت را در این رشته گذراند تا امروز 

برای ماندن و نمانـــدن در رقابت  های حرفه ای هم منتظر 

تغییراتی در این رشـــته باشد و شـــاید اگر اتفاق جدیدی 

رخ ندهد دیگر او را در لباس تیم ملی نبینیم. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با سپیده توکلی را می خوانید.

امسال با تیم دانشگاه نایب قهرمان مرحله اول لیگ شدید، 

از نوع تمرینات تیم برای این مسابقات بگویید.

در مرحله اول لیگ با 29 امتیاز کمتر از تیم ســـپاهان در رده 

دوم ایستادیم و بعد از ما تیم خلیج فارس در جایگاه سوم جدول 

قرار گرفت. از آنجا که دوومیدانی رشـــته  انفرادی اســـت و هر 

فردی مربی شـــخصی خودش را دارد، تمرینات به صورت مجزا 

برگزار شـــد و درنهایت به صورت یک تیم کنار هم برای قهرمانی 

امتیاز جمع می کنیم.

انتخاب اعضای تیم به چه شکل بود؟ 

 ششـــمین ســـالی اســـت که تیم را جمع می کنم و روی همه  

بازیکنان شناخت دارم. با توجه به اینکه خودم هم سال هاست 

در این رشته عضو تیم ملی هستم، تقریبا 75درصد بدنه اصلی 

تیمم در این 6 ســـال ثابت بودنـــد و خیلی به ندرت بازیکن  ها 

را جابه جا می کنیم. ســـعی می کنم معمولا از ورزشکارانی که 

جزء ســـه نفر اول کشـــورند، بهره بگیرم و هر سال هم بین 4 تا 

5 ورزشکار جوان تر استفاده می کنم که بتوانند در آینده جای 

بزرگ تر  های تیم را بگیرند.

 قهرمانی در سال ششم هم ادامه دارد؟ 

بعد از پنج سال پیاپی قهرمانی در باشگاه  های کشور، امسال 

هم تیم را برای قهرمانی بستیم ولی یک مقدار امسال در مرحله 

اول با بدشانسی همراه بودیم. متاسفانه یکی دو نفر از بازیکنان 

اصلی مان قبل از لیگ آسیب دیدند. خانم نجفی در ماده پرتاب 

دیســـک چند روز قبل از مسابقه زمین خورد و دستش شکست 

و فائزه نســـایی دونده سرعت مان هم که آپاندیسش عود کرد و 

کارش به عمل کشید که به همین دلیل لحظه آخر مجبور شدم 

درحالی که همه  تیم  ها بسته شده بودند، دو بازیکن بگیرم؛ این 

اولین ضربه ای بود که به تیم خورد و دومی اش این بود که بعد 

از شروع مسابقه سمیرا زمانی، یکی دیگر از بازیکنان اصلی تیم 

در تمرین قبل از مسابقه آسیب دید و تصمیم بر این شد که در 

مرحله یک شرکت نکند تا بتواند سلامتی اش را کامل به دست 

بیاورد و برای مرحله دوم لیگ همراهی مان کند، به همین خاطر 

ما این لیگ را با یک بازیکن کمتر نسبت به سایر تیم  ها شرکت 

کردیم که دلیل اصلی این کمبود امتیاز ما می تواند باشـــد. با 

این وجود امیدوارم با آمدن دوباره سمیرا زمانی و همدل شدن 

تیـــم بتوانیم این اختلاف ناچیز را جبران کنیم و برای قهرمانی 

برویم؛ هنوز دوســـوم راه مانده و من قول می دهم بتوانیم این 

قهرمانی را به دست بیاوریم و جایگاه مان را حفظ کنیم.

شما هم به عنوان ورزشـــکار و هم مربی در این مسابقات 

فعالیت می کنید، کارتان را سخت نمی کند؟ 

6 سالی هست که هم ورزشکار و هم سرمربی تیمم و این برایم 

ســـخت ولی درعین حال شـــیرین و جذاب است، این که من 

به عنوان یک ورزشکار کنار تیمم برای بهتر شدن نتیجه تلاش 

می کنم و داخل زمین از نزدیک می توانم رقابت  های ورزشکارانم 

را نگاه کنم، جالب اســـت و سال گذشته خودم از بازیکن  هایی 

بودم که جزء پرامتیاز ترین ورزشـــکاران لیگ بودم و امسال هم 

توانستم در مرحله اول در پرتاب وزنه اول و در پرتاب نیزه سوم 

شـــوم و خوشحالم که می توانم خودم هم پا به پای ورزشکاران 

کمک کنم و تیم را با هم بالا بیاوریم. این باعث می شود خیلی 

بیشتر نسبت به سایر تیم  ها حس دوستی و نزدیکی بین مربی، 

کادرفنی و ورزشـــکاران باشد که این خودش به نظر من عامل 

پیروزی است.

ســـطح لیگ را در مرحله نخست چطور دیدید؟ مشکلات 

تیم را شناسایی کردید؟ 

ســـطح لیگ خداراشکر خیلی خوب بود. نزدیک 6 رکورد ملی 

و باشـــگاهی شکســـته شـــد که یکی از رکورد های باشگاهی 

را پریســـا عرب، بازیکن تیم دانشـــگاه آزاد در ماده 5 هزار متر 

جابه جا کرد؛ او یکی از پرقدرت ترین ورزشـــکاران اســـتقامتی 

ایران اســـت. مشکل خاصی نداشتیم. همیشه در مراحل اول 

یک سری مشکلات و ناهماهنگی  هایی در تمام تیم هاست که 

ان شاءالله برطرف می شود و برای مرحله دو و سه لیگ پرقدرت تر 

از قبل ادامه می دهیم.

حمایت مسئولان دانشگاه آزاد از تیم چطور است؟ 

خداراشکر در این چند سال دانشگاه آزاد به خوبی از دوومیدانی 

حمایت کرده و امســـال هم با آمدن دکتر لشـــگری من حس 

ورزش دوســـتی را دوباره احساس کردم که به دانشگاه برگشته 

و خیلی مشـــوق ما هستند و خوشحالم مربی دانشگاه هستم. 

همین طور از آقای دکتر روحانی هم تشکر می کنم که تمام این 

6 ســـال هر طور که ما دوست داشتیم برای حفظ تیم و جایگاه 

قهرمانی اش کمک کردند.

این روز ها مشغول چه کاری هستید و برای چه مسابقاتی 

آماده می شوید؟ 

 درحال حاضر به خاطر کرونا هنوز وضعیت مســـابقات روشن 

نیست و ما بعد از 6 ماه تعلیق مسابقات جام باشگاهی را شروع 

کردیم و بعد از فدراســـیون فوتبال فدراسیون دوومیدانی تنها 

فدراسیونی است که مسابقات خود را با پروتکل  های بهداشتی و 

انجام تست  های pcr و ارائه برگه سلامت آغاز کرده است و با اینکه 

بچه  ها از تمرینات دور بودند و یک مقدار در بعضی رشته  ها افت 

رکورد هست، ولی یک سری ورزشکار ها هم هستند که توانستند 

آمادگی بدن خود را حفظ کنند و رکورد های خیلی خوبی بزنند.

موضوع خداحافظی شـــما از تیم ملـــی و دنیای حرفه ای 

ورزش چقدر جدی است؟ 

 درمورد خداحافظی هنوز تصمیم جدی نگرفته ام فعلا در حدی 

اســـت که به آن فکر می کنم. اجرایی شدن یا نشدن این فکر، 

بستگی به شرایط کشور و فدراسیون دارد. ما 4 سال سخت را 

پشت  سر گذاشـــتیم و تقریبا تمام انگیزه دوومیدانی کار ها از 

بین رفت و الان مدتی اســـت که فدراســـیون با سرپرست اداره 

می شـــود. امیدواریم با آمدن رئیس جدید و مســـاعد تر شدن 

شرایط بشود تصمیم بهتری گرفت. 13 سال سابقه حضورم در 

ورزش حرفه ای و دوومیدانی باعث شـــده روز های خوب و بد را 

ببینم و تفاوتش را با تمام وجود می توانم حس کنم. یک سری 

مشکلات سر راه مان است که مهم ترینش نبود مربی، امکانات، 

اردو ها و حمایت نشـــدن از نظر مالی است. اگر شرایط مساعد 

شـــود من این توانایی را در خود می بینم که حتی تا 10 سال 

دیگر هم بتوانم ورزش کنم ولی اگر قرار باشـــد از نظر امکانات 

هیچی نداشـــته باشـــیم و از نظر روحی هم مدام با اعصاب و 

روان مان بازی شود، خداحافظی را ترجیح می دهم.

بیشتر چه چیزی باعث اذیت شما شد؟ 

در این 4 ســـال چیزی که بیشتر من را اذیت کرد، از بین رفتن 

احترام در دوومیدانی بود یعنی برای جایگاه و موقعیت ورزشکار 

هیچ ارزشی قائل نبودند و تقریبا از 26 سالگی به من می گفتند 

پیر شدی و باید کنار بگذاری، درصورتی که من در 29 سالگی دو 

مدال آسیایی گرفتم و 4 بار رکورد ملی کشور را جابه جا کردم که 

در اصل اوج ورزش من به آن دوره خورد و وقتی مقایسه می کنم 

با افرادی که جایگاه شان با من یکی بود و شرایط برای شان بهتر 

بود، واقعا دلسرد می شوم و چقدر که در این دوران از همه جهت 

اذیت شدیم؛ بی احترامی، نبود امکانات، نبود مربی، قطع شدن 

حقوق ورزشکاران و هزاران هزار دلیل دیگر.

فدراســـیون شـــما هم مثل برخی دیگر از فدراسیون  ها با 

سرپرست اداره می شود و رئیس ندارد! 

خداراشکر الان کمی اوضاع دوومیدانی با آمدن آقای مبینی 

بهتر شده، چون خود او از بدنه دوومیدانی و از اهالی قدیمی 

این رشته است و ورزشکاران را درک می کند. من هم تعامل خیلی 

خوبی با او دارم و اینکه در دسترس ورزشکاران هستند، خیلی 

دلگرم کننده اســـت ولی خیلی زود بهتر است که به یک ثبات 

برسیم تا اینکه هنوز تکلیف مان را ندانیم. همین که مسابقات 

برگزار شد و توانستند باشگاه  ها را جمع کنند، اوضاع تیم داری 

هم امســـال خیلی بهتر و قرارداد ها بالا رفته اســـت که در این 

شـــرایط یکی از دلگرم کننده ترین موارد برای ورزشکاران، بالا 

رفتن قراردادهایشان است. تمام این سال  ها دستمزد ها برای 

باشگاه  ها خیلی پایین بود، الان هم نمی گویم خیلی بالاست 

ولی نســـبت به قبل خیلی بهتر شده است. البته این موضوع 

برای دانشگاه هم اتفاق افتاده که قرارداد ها و بودجه امسال مان 

نسبت به پارسال دوبرابر شده است.

رویای سپیده توکلی چیست؟ 

 رویا که نمی شـــود گفت ولی می خواهـــم هرچه زودتر اوضاع 

دوومیدانی سروسامان پیدا کند و کسانی که تلاش می کنند 

به چیزی که استحقاقش را دارند، برسند و از همه مهم تر کرونا 

از دنیا برود و به زندگی عادی مان برگردیم.

از این به بعد بیشتر شما را در لباس سرمربیگری می بینیم؟ 

 این که بیشتر به عنوان سرمربی باشم، غیرقابل پیش بینی است 

چون من دوســـت دارم با توجه به احساسی که آن لحظه دارم، 

تصمیم بگیرم و درحال حاضر دوســـت دارم هم مســـابقه و هم 

مربیگری ام را انجام بدهم، چون از بچگی طوری بزرگ شدم که 

با درس خواندن و ورزش کردن به طور همزمان یاد گرفتم کار ها 

را به بهترین نحو مدیریت کرده و انجام دهم و به نظر خودم در 

زندگی شخصی ام پیشرفت داشته ام.

حرف آخر؟ 

امیدوارم هر فردی در هر جایگاهی از جایی که هســـت، راضی 

باشد و برای بهتر شـــدنش تلاش کند. امیدوارم همه در کنار 

ورزش کـــردن، درس هـــم بخوانند و هر روز برای بهتر شـــدن 

تلاش کنند و ناامید نشوند. در آخر هم از دکتر لشگری و آقای 

روحانی ممنونم و می رویم که برای ششمین قهرمانی دانشگاه 

آزاد آماده شویم.

خداراشکر در این چند سال 
دانشگاه آزاد به خوبی از 

دوومیدانی حمایت کرده و 
امسال هم با آمدن دکتر لشگری من حس 

ورزش دوستی را دوباره احساس کردم که 
به دانشگاه برگشته و خیلی مشوق ما 

هستند و خوشحالم مربی دانشگاه 
هستم. همین طور از آقای دکتر روحانی 
هم تشکر می کنم که تمام این 6 سال هر 

طور که ما دوست داشتیم برای حفظ تیم 
و جایگاه قهرمانی اش کمک کردند

4 سال سخت را پشت  سر 
گذاشتیم و تقریبا تمام 

انگیزه دوومیدانی کار ها از 
بین رفت و الان مدتی است که فدراسیون 

با سرپرست اداره می شود. امیدواریم با 
آمدن رئیس جدید و مساعد تر شدن 
شرایط بشود تصمیم بهتری گرفت. 

13 سال سابقه حضورم در ورزش حرفه ای 
و دوومیدانی باعث شده روز های خوب و 

بد را ببینم و تفاوتش را با تمام وجود 
می توانم حس کنم
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@ورزش f a r h i k h t e g a n d a i l y

گفت وگوی »فرهیختگان« با سرمربی تیم دوومیدانی بانوان دانشگاه آزاد اسلامی

توکلی: آماده کسب ششمین قهرمانی متوالی برای دانشگاه هستیم
وضعیت دوومیدانی تغییری نکند، احتمالا از تیم ملی خداحافظی می کنم
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الکترونیک دولت انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران پیشنهادات خود را شامل پاکت های الف- ب و ج علاوه بر ارسال از طریق سامانه تدارکات الکترونیک دولت 

به صورت فیزیکی نیز به دفتر حراست و امور محرمانه شرکت نیز ارسال نمایند.

واحدتعدادشرح اقلامردیف

۱SN4 چسبی فاضلابی به قطر ۱60 میلی متر UPVC متر6200لوله

2SN4 چسبی فاضلابی به قطر ۱۱0 میلی متر UPVC متر۱۱00لوله

3SN4 چسبی ۹0×۱۱0 میلی متر UPVC عدد500زانو

4SN4 چسبی ۹0×۹0 میلی متر UPVC عدد۱50زانو

5SN4 چسبی ۹0×۱25 میلی متر UPVC عدد50زانو

6SN4 چسبی 45×۱25 میلی متر UPVC عدد50زانو

7SN4 چسبی ۱60×۱۱0 میلی متر UPVC عدد200تبدیل

8SN4 چسبی ۱۱0×۹0 میلی متر UPVC عدد۱50تبدیل

۹SN4 چسبی ۱۱0×63 میلی متر UPVC عدد۱50تبدیل

مبلغ ســـپرده شـــرکت در فرآیند ارجاع کار 383.430.000 ریال می باشد. آخرین مهلت تحویل پیشنهادات 99/7/6 . تاریخ بازگشایی پاکات ساعت 10 

روز دوشنبه مورخ 99/7/7.  هزینه درج آگهی برعهده برنده مناقصه می باشد.

روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان ایلام

نوبت دوم مـدرک فـارغ التحصیلـی اینجانب رضا بهاروند فرزند حسـین به 
شماره شناسنامه 4073225006صادره از خرم آباد در مقطع 
کارشناسـی ارشـد ناپیوسـته رشـته مهندسـی کامپیوتـر _نـرم 
افـزار  صـادره از واحـد دانشـگاهی دورود با شـماره  3226130  
مفقـود گردیـده و فاقـد اعتبـار مـی باشـد. از یابنـده تقاضـا مـی 
اصـل مـدرک را بـه دانشـگاه آزاد واحـد دورود میـدان حضـرت 

ابوالفضـل ارسـال نماید. 

میـن  ا نـب  ینجا ا ت  تحصیـلا ن  یـا پا قـت  مو هـی  ا گو
رحیمی پورسـیرجانی فرزنـد محمـود به شـماره شناسـنامه 944 
در مقطع کاردانی رشته ساختمان و کارهای عمومی ساختمان 
صـادره از دانشـگاه آزاد اسـلامی واحـد کرمـان مفقـود گردیده و 

از درجـه اعتبـار سـاقط می باشـد.

مـدرک فـارغ التحصیلـی اینجانـب فاطمـه فتحـی آغجه کنـدی 
فرزند حبیب اله به شماره شناسنامه 4192  صادره از   تهران  در 
مقطع کارشناسـی پیوسـته  رشـته علوم سیاسـی صادره از واحد 
دانشـگاهی کرج با شـماره  168411500264 مفقود گردیده 
اسـت و فاقـد اعتبـار می باشـد. از یابنـده تقاضـا مـی شـود  اصل 
مـدرک را بـه دانشـگاه آزاد اسـلامی واحـد کـرج به نشـانی کرج، 

رجایـی شـهر، تقاطـع بلـوار شـهید مـوذن و اسـتقلال، مجتمـع 
دانشـگاهی امیرالمومنین ارسـال نماید.

لرکـی  مالکپـور  محمـد  اینجانـب  غ التحصیلـی  فار مـدرک 
فرزنـد حیـدر بـه شـماره شناسـنامه 98 صـادره از رامهرمـز 
در مقطـع کارشناسـی ناپیوسـته رشـته مهندسـی تکنولـوژی 
بـرق قـدرت صـادره از واحـد دانشـگاهی رامهرمـز بـا شـماره 
139723000358 مفقـود گردیـده و فاقـد اعتبـار مـی باشـد. 
از یابنـده تقاضـا مـی  اصـل مـدرک را بـه دانشـگاه آزاد اسـلامی 
واحـد رامهرمـز بـه نشـانی خوزسـتان – رامهرمز روسـتای دشـت 

دنـا ارسـال نمایـد.

گواهینامـه موقـت اینجانـب مهـدی درویشـی فرزنـد فرشـید 
اهـواز در مقطـع  از  1700 صـادره  بـه شـماره شناسـنامه 
از واحـد  کارشناسی ارشـد رشـته مدیریـت دولتـی صـادره 
دانشـگاهی شوشـتر مفقود گردیده اسـت و فاقد هرگونه اعتبار 
مـی باشـد. از یابنـده تقاضـا مـی  اصـل مـدرک را بـه دانشـگاه 
آزاد اسـلامی واحـد شوشـتر بـه نشـانی شوشـتر منطقه شوشـتر 
نو – بلوار دانشـگاه – دانشـگاه آزاد اسـلامی واحد شوشـتر کد و 

صنـدوق پسـتی 6451741117 ارسـال نمایـد.

نسیم شیرازی
 روزنامه نگار


